

ضوابط وشروط دعم المجموعات البحثية وآلية التقديم عليها

١. أن يكون عدد أعضاء المجموعة من ٣-٥ أعضاء.
٢. إعطاء الأفضلية للمجموعات البحثية التي تضم مستشار أو أعضاء من جامعات أخرى داخلية أو خارجية.
٣. مدة العقد لجميع المجموعات البحثية في جميع التخصصات هي ١٤ شهراً، ويسمح بالتمديد لمدة ستة أشهر إضافية بعد موافقة المركز وبدون أي التزامات مالية إضافية.
٤. الحد الأعلى لميزانية التخصصات العلمية ٢٠٠ ألف ريال سعودي يخصص منها ٥٠ ألف ريال سعودي للتجهيزات والبنية التحتية للمركز، ويتم توريدها لمختبرات مركز أبحاث المناطق المرتفعة.
٥. الحد الأعلى لميزانية التخصصات الإنسانية وعلم النفس ١٠٠ ألف ريال.
٦. تلتزم المجموعة البحثية في التخصصات العلمية بنشر ثلاث أوراق علمية في مجلات مدرجة في قاعدة بيانات SCIE (ISI – Web of Science) .
٧. تلتزم المجموعة البحثية في التخصصات الإنسانية وعلم النفس بنشر ورقتين علميتين في مجلات مدرجة في قاعدة بيانات SSCI (ISI – Web of Science) .
٨. يشترط ان تقوم المجموعة البحثية بالإشارة بالشكر لمركز أبحاث المناطق المرتفعة بجامعة الطائف مع ذكر رقم المجموعة البحثية في الأبحاث المنشورة وكذلك انتماء الباحث للمركز كاتتماء إضافي.
٩. يحق للباحث التقدم للمشاركة في مجموعة بحثية واحدة فقط (كرئيس أو مشارك) ويشترط على الباحث الآتي:

- يحق للباحث التقدم للمشاركة في مجموعة بحثية واحدة فقط (باحث رئيس او باحث مشارك).
- لا يوجد لدى الباحث أي أبحاث متعثرة
- ألا يكون لدى الباحث أكثر من عقد بحثي مع عمادة البحث العلمي

للاستفسار التواصل على إيميل المركز HARC@tu.edu.sa

Instructions and conditions for supporting research groups:

- 1- The number of group members should be 3-5 members.
- 2- Priority will be given to research groups that include a consultant or members from other national or international universities.
- 3- The contract period for all research groups in all disciplines is 14 months, and an extension is allowed for an additional six months after approval of the center and without any additional financial obligations.
- 4- The upper limit of the budget for scientific subjects is 200 thousand Saudi riyals, of which 50 thousand Saudi riyals are allocated for the equipment and infrastructure of the center and it is supplied to the laboratories of the High Altitude Research Center.
- 5- The maximum budget for humanities and psychology majors is 100,000 riyals.
- 6- The research group in scientific disciplines are required to publish three research articles in journals indexed in the SCIE index of ISI - Web of Science.
- 7- Research group in the humanities and psychology disciplines are required to publish two research articles in journals indexed in the SSCI index of ISI - Web of Science.

8- The research group **MUST** expresses (acknowledgement) thanks to the High Altitude Research Center (**HARC**) at Taif University, noting the contract number of the research group in the published articles, as well as the researcher's affiliation with the center as an additional affiliation.

9- Researcher can apply when they fulfill the following criteria

- Researcher can only participate in one research group (principle investigator or co-principle investigator)
- The researcher must not have any faltering research
- The researcher should not have more than one research contract with the Deanship of Scientific Research
- For inquiries, please contact the center's email HARC@tu.edu.sa